
خبر کوتاهاخبار
سخنگوی وزارت بهداشت اعلام کرد:

خروج داروهای بدون نسخه از شمول بیمه

در راستای بهبود روند خدمات رسانی صورت می گیرد؛

ایجاد زمینه اظهارنظر و اقدامات مشارکت محور برای کارکنان و شهروندان منطقه 10

پشت پرده برخی اتفاقات بازار تهران چه بود؟

برگزاری جلسه با معترضان در پایتخت

قائم مقام معاونت برنامه ریری و توسعه شهری شهرداری تهران در کمیته تدوین برنامه 5 ساله سوم:

رویکرد برنامه 5 ساله سوم شهر تهران ایجاد برابری های اجتماعی در محلات

داروهای  خروج  کشور،  دارویی  بازار  وضعیت 
بدون نسخه از پوشش بیمه و لزوم راه اندازی پویش 
به  ورود مشاهیر کشور  و  ایرانی  داروی  از  حمایت 
نشست  در  که  بود  مباحثی  از جمله  موضوع،  این 
خبری این هفته سخنگوی وزارت بهداشت مطرح 

شد.
حریرچی-  ایرج  دکتر  امتیاز،  گزارش  به 
از  بهداشت در نشستی خبری  وزارت  معاون کل 
راه اندازی سامانه ای در سایت سازمان غذا و دارو 
برای اطلاع از کمبودهای دارویی و قیمت داروها 
IRB. آدرس  به  سامانه  این  گفت:  و  داد  خبر 
FBA.GOV.IR است و مردم می توانند برای 
به  داروها  قیمت  و  دارویی  کمبودهای  از  اطلاع 
نسخه  آینده  هفته  اوایل  تا  کنند.  مراجعه  آن 
و  می کنیم  راهاندازی  هم  را  سامانه  این  اندروید 
مورد  داروی  نام  کردن  وارد  با  می توانند  مردم 
داروخانه ای  نزدیک ترین  و  دارو  قیمت  نظرشان 
شوند.  مطلع  دارد  را  دارو  این  موجودی  که 
دسترسی  درباره  مشکلی  یا  کمبود  اگر  همچنین 
با  یا  و  سامانه  این  با  می توانند  داشتند  دارو  به 

سامانه ۱۹۰ مطرح کنند.
وضعیت عادی در بازار دارو

شرایط مان  دارو  حوزه  در  اینکه  بیان  با  وی 
داروهای  زمینه  در  و  بازگشته  عادی  وضعیت  به 
ژنریک و برند ژنریک هیچ کمبودی نداریم،  گفت: 
کالاهای  از  چقدر  اخیر  ماهه  دو  در  پرسید  باید 
این  افزایش قیمت شدند.  یا  خارجی دچار کمبود 
کنندگان  تولید  بهداشت،  وزارت  که  حالیست  در 
اعلام  و  کرده ایم  سپر  سینه  دارو  کنندگان  وارد  و 
امسال  برای  دارو  قیمت  افزایش  کل  که  کرده ایم 

دستاورد  موضوع  این  بود.  خواهد  درصد   ۹ تنها 
دارویی  شرکت  هیچ  حاضر  حال  در  است.  بزرگی 
وجود ندارد که بگوید ارز ۴۲۰۰ تومانی خواسته ایم 
رسیدگی  سیستم  یک  بنابراین  نداده اند.  ما  به  اما 
مبادی  از  هم  مرکزی  بانک  و  گذاشته ایم  سریع 

قانونی به ما کمک می کند.
خروج داروهای بدون نسخه از شمول بیمه

ادامه صحبت هایش در پاسخ به  حریرچی در 
سوالی درباره خروج داروهای OTC از شمول بیمه 
گفت: باید توجه کرد که ۹۰ درصد مصرف داروهای 
است  بوده  بیمه  از  خارج  هم  گذشته  در   OTC
را خریداری می کردند.  آنها  بیمه  از  و مردم خارج 
طبق مصوبه جدید شورای عالی بیمه نیز در حال 
سال   ۱۲ زیر  سنین  برای  داروها  این  تهیه  حاضر 

تحت پوشش بیمه است و بالای ۱۲ سال از شمول 
بیمه خارج شده است، اما این داروها هزینه زیادی 

ایجاد نمی کند.
مشکل برخی داروهای خارجی مزمن

در  دارو  وضعیت  روزانه  ما  داد:  ادامه  وی 
کشورهای  همه  در  البته  می کنیم.  رصد  را  کشور 
دنیا در یک بازار چند هزار قلمی کمبودهای یک 
بیماری  وقتی  اما  است،  قبول  قابل  درصد   ۱.۵ تا 
برای دریافت یک دارو مراجعه می کند و نمی تواند 
حال  عین  در  می شود.  نگران  کند،  تهیه  را  آن 
مشکل ما درباره برخی از داروهای خارجی مزمن 
است؛ چرا که برخی می گویند ما داروی گرانقیمت 
خارجی را می خواهیم اما این حرف مغایر با قانون 
است. طبق مصوبه مجلس  نظام سلامت  و  برنامه 

تامین  ژنریک  داروی  باید  ما  اسلامی  شورای 
برند  و  ژنریک  داروهای  اساس  همین  بر  و  کنیم 
ژنریک را تامین می کنیم. در عین حال مشکلاتی 
بعضا  البته  داریم.  خارجی  داروهای  برخی  درباره 
باید توجه کرد که  تخلفاتی را هم شاهد هستیم. 
اگر کسی با دلار ۴۲۰۰ تومانی جنسی را می آورد 
باید به همان قیمت آن جنس را عرضه کند و در 
اگر  می گویند  برخی  حال  کند.  سود  حد  همان 
این دارو را به همان قیمت بفروشم چه چیزی را 

کنیم. جایگزینش 
پویشی هم برای حمایت از داروی ایرانی 

راه بیندازند
مورد  دو  تا  یک  در  اینکه  بیان  با  حریرچی 
تمام  در  گفت:  داده ایم،  را  موازی  واردات  اجازه 
دانشگاه های علوم پزشکی سیستم های نظارتی قرار 
دادیم و هر روز به تعدادی از داروخانه ها سرکشی 
برخورد  متخلفان  با  و  ثبت  را  وضعیت  و  کرده 
فرهنگ  که  بدانیم  باید  حال  عین  در  می کنیم. 
خواهش  هم  مردم  از  کند.  تغییر  باید  هم  مردم 
اعتماد کنند. من به  ایرانی  به داروی  می کنیم که 
عنوان یک کارشناس صادقانه می گویم که داروی 
ایرانی کیفیت لازم را دارد و از تمام مشاهیر اعم از 
سیاسیون، مسئولان اجرایی، هنرمندان، ورزشکاران 
داخل  تولید  داروی  از  که  درخواست می کنم   ... و 
حمایت کنند. چه مانعی دارد که پویشی هم برای 
در  ما  البته  بیندازیم.  راه  ایرانی  داروی  از  حمایت 
نداریم  مشکلی  خارجی  و  داخلی  داروی  تامین 
دهد،  رخ  آینده  سال  چند  طی  که  اتفاقی  هر  و 
لازم  تدابیر  که  چرا  نمی شود؛  ایجاد  مشکلی  هیچ 

اندیشیده شده است.

شهردار منطقه ۱۰ از ایجاد بستر مناسب برای 
ابتکارات،  پیشنهادات،  ها،  ایده  نظرات،  نقطه  ارائه 
خلاقیت ها و راهکارها با جلب مشارکت و اقدامات 

تعاملی و مشارکت محور شهروندان خبر داد.
به گزارش امتیاز، سهیلا صادق زاده با اشاره 
شهری  زندگی  ارتقای  برای  مشارکت  اهمیت  به 
گفت: نگاه همه جانبه به دغدغه ها و خواسته هاي 
شهر  اجتماعي  سرمایه هاي  عنوان  به  شهروندان 
زندگي  مي تواند  آنان  نیازهاي  به  پاسخگویي  و 

شهرنشیني را در تمامي ابعاد ارتقا دهد.
وی آگاهی مردم از برنامه ها و مشاهده بهبودها 
و تسهیلات را تضمین کننده مشارکت همه جانبه 
افزایش  راهبردهای  مهمترین  از  افزود:  و  برشمرد 
افزایش  شهری  امور  اداره  در  شهروندان  مشارکت 
سطح آگاهی های عمومی و آشناسازی کامل مردم 
با وظایف، مسئولیت ها، اختیارات و اهداف مدیریت 

شهری است. 
فرایند  در  شد:  یادآور  منطقه  شهردار   

عقاید  اعلام  با  افراد  ریزی،  برنامه  در  مشارکت 
ایجاد درکی چند  امور موجب  متصدیان  به  خود 
طرفی  از  و  شوند  می  خود  نیازهای  از  جانبه 
نیازها  این  اثرات  و  علل  تحلیل  و  تجزیه  با  دیگر 
تصمیمی مشترک و مؤثر با تکیه بر ظرفیت های 

مردم اتخاذ می شود. 
روابط  اداره  مدیر  جاسبی  سعید  خاتمه  در 
و  همکاری  بر  طرح  این  در  افزود:  منطقه  عمومی 
تاکید  شهروندان  و  کارکنان  داوطلبانه  مشارکت 

شده است و بر همین اساس علاوه بر برگزاری برنامه 
های ملاقات های مردمی و پرسنلی، علاقمندان به 
همکاری می توانند با مراجعه به پست الکترونیکی 
@10.ravabetomomi آدرس  به  منطقه 

تلفن  شماره  با  تماس  یا  و   gmail.com
۹6۰۱۹۴۰۴ مدیریت شهری منطقه را از ایده ها، 
ابتکارات، نقطه نظرات، خلاقیت ها و  پیشنهادات، 
توان فنی وتخصصی خود در راستای بهبود مستمر 

فعالیت ها و خدمات مطلع کنند.

کرد:  خاطرنشان  تهران  فرمانداری  سیاسی  و  امنیتی  معاون 
در  آرامش  است  داده شده  ما  به  که  گزارش هایی  خوشبختانه طبق 
بازار تهران برقرار است و موردی از تجمع و ناآرمی نداریم و تاکنون 

مورد بازداشتی نداشتیم.
کرد:  عنوان  تهران  ناآرامی های  به  اشاره  با  رضایی،  عبدالعظیم 
با توجه به تشکیل جلسه شورای تامین استان تهران هماهنگی های 
با  اصناف  و  معدن  و  صنعت  وزارت  طریق  از  تا  آمده  عمل  به  لازم 
افزود: لازم  برگزار شود.وی  معترض جلساتی  و صنف های  معترضان 
و  شود  داده  معترضان  به  لازم  اطلاعات  مشترک  جلسه ای  در  است 
آنها توجیه شوند که این روش حضور و اعلام مطالبات درست نیست.
امیدواریم این هماهنگی هرچه زودتر انجام شود تا دیگر شاهد ادامه 

این تجمعات نباشیم.
کرد:  خاطرنشان  تهران  فرمانداری  سیاسی  و  امنیتی  معاون 
خوشبختانه طبق گزارش هایی که به ما داده شده است آرامش در بازار 
تهران برقرار است و موردی از تجمع و ناآرمی نداریم. وی در پاسخ به 
این سوال که آیا تاکنون کسی بازداشت شده است، گفت: خیر مورد 
بازداشتی نداشتیم.رضایی افزود: برخی شبکه های معاند اخیرا اقدام به 
اعلام فراخوان هایی برای برگزاری تجمعات در سراسر کشور کرده اند 
که مطمئن هستیم مردم ما هوشیار هستند و توطئه دشمنان ایران 
را به خوبی می شناسند و از این فراخوان استقبال نخواهند کرد.وی 
گفت: ما گزارش خود را از این ناآرامی ها به استانداری و وزارت کشور 

اعلام کرده ایم.
موج بوجود آمده در  بازار برای مطالبات از دولت است

و  طلا  صادرکنندگان  و  تولیدکنندگان  انجمن  پیشین  رییس 
جواهر گفت: موضوع اعتصاب در بازار مطرح نیست موجی که در بازار 
بوجود آمد مربوط به یکسری مطالبات از دولت بود و اگر دیدید که 

کرکره برخی از مغازه ها پایین آمده تنها بدلیل موضوع امنیتی بازار 
بوده است.

عباداله محمدولی، در خصوص اعتصابات بازار تهران اظهار داشت: 
موضوع اعتصاب در بازار مطرح نیست موجی که در بازار بوجود آمد 
مربوط به یکسری مطالبات از دولت بود و اگر دیدید که کرکره برخی 

از مغازه ها پایین بود تنها بدلیل موضوع امنیتی بازار بود.
وی افزود: تعدادی مغازه ها را باز کرده و مجدد مشغول فعالیت 
و  نشود  کشور  صنعت  و  تولید  برای  فکری  که  زمانی  تا  اما  شدند 
نیروهای شاغل و واحدهای کسب و کار به آینده شغلی شان امیدوار 

نشوند این وضعیت بهبود نمی یابد.
پشت پرده برخی اتفاقات بازار تهران چه بود؟

جدیدترین اخبار حاکی از اتفاقات پشت پرده در این ماجراست.
افراد  برخی  دخالت  از  تهران  بازار  فعالان  از  برخی  اظهارات 
با هویت نامشخص در شلوغی ها و اعتراضات به وجود  غیرمسئول و 
تنها کسبه  نه  افراد  این  به گفته کسبه،  آمده خبر می دهد؛ چرا که 
معترض را بعضا به زور به جمع خودشان که در حال اعتراض بودند 
اضافه می کردند، بلکه کرکره های هر مغازه ای که هنوز تعطیل نشده 
بود را نیز به اجبار پایین می کشیدند و از کسبه می خواستند تا آنها 

را باز نکنند!
در چنین شرایطی که بازار با مشکلات مختلفی از جمله کمبود 
نقدینگی، تامین نشدن ارز به میزان کافی، اختلال در عرضه و تقاضای 
بازار، نوسان هزینه و قیمت های تمام شده برای بخش های مختلف بازار و 
غیره مواجه است، به نظر می رسد چنین اقداماتی در راستای به تعطیل 
کشاندن بازار اهداف دیگری را دنبال می کند و مسئولان، دستگاه های 
نظارتی و انتظامی باید هرچه سریع تر نسبت به شناسایی آنها و برخورد با 

کسانی که قصد خراب تر کردن اوضاع را دارند، اقدام کنند.

شکی نیست که اقتصاد و بازار امروز حال و روز چندان مناسبی 
ندارد و نوسانات مختلف نیز باری روی این مشکلات می گذارد، اما در 
این وضعیت باید مشخص شود که چه کسانی و با چه هدفی به دنبال 

تعطیل کردن بازار و به راه انداختن کارناوال اعتراضی هستند.
اعتراضات برنامه ریزی شده نبود

عبدالله اسفندیاری - رییس هیات امنای مرکزی بازار تهران نیز 
گفت: کسبه بازار نگران آینده، معیشت خود و بازار هستند و مسئولان 
متوجه  کنیم  نگاه  اگر  زاویه  این  از  و  باشند  پاسخگو  باید  حداقل 
این که گفته می شود  البته  به حق است.  آنها  می شویم که خواسته 
وارد  کالا  تومانی  با دلار ۴۲۰۰  برخی  و  دارد  بازار وجود  در  احتکار 
کرده اند و آن را گران تر می فروشند یا احتکار می کنند، صحت ندارد؛ 
چراکه حداقل ۴۷ تا ۵۰ روز طول می کشد تا محصولات و کالاهای 
ابراز  او هم چنین  برسد.  به گمرک ها  و  بگذرد  از آب  خریداری شده 
امیدواری کرد با رسیدگی به مشکلات، بازار به حالت عادی بازگردد.

قائم مقام معاونت برنامه ریزی و توسعه شهری شهرداری تهران 
برنامه ۵ ساله سوم را کامل ترین برنامه شهرداری در سال های اخیر 
دانست و گفت: برنامه سوم توسعه به دنبال ایجاد توازن در محلات و 

برابری های اجتماعی شمال با جنوب و غرب با شرق است .
به گزارش امتیاز، امیر آریا زند در کمیته تدوین برنامه ۵ ساله 
سوم شهر تهران با اشاره به ظرفیت های بسیار بالا و اقدامات بسیار 
خوب منطقه ۴ در شناسایی ذینفعان و استفاده از نقطه نظرات آنان 
در برنامه ۵ ساله سوم گفت: برنامه ۵ ساله سوم یکی از کامل ترین و 
جامع ترین برنامه های شهرداری تهران در سال های اخیر است که 
در آن تمامی موضوعات کلیدی شهر تهران بر اساس نظریات ذینفعان 

تهیه و در دست تدوین است.
مناطق  در  اکنون  هم  که  جمعی  حرکت  روح  این  افزود:  وی 
شهرداری تهران پی گرفته شده است، نشان دهنده مهمترین ویژگی 
برنامه توسعه سوم در مقایسه با سایر برنامه های شهرداری در گذشته 

است.
آریا زند افزود: مناطق باید تلاش کنند در برنامه سوم، مطالعات 
تفصیلی  طرح  و  نقل  و  حمل  جامع  طرح  جمله  از  بالادستی  اسناد 
شهرداری تهران در اولویت قرار گیرد.قائم مقام معاونت برنامه ریری 
و توسعه شهری شهرداری تهران گفت: در برنامه سوم، تدوین بودجه 
ها باید به صورتی باشد که مسایل کلیدی شهر را هدف قرار دهد و 
به صورت ریشه ای به دنبال حل مسایل باشد. وی تصریح کرد: باید 
به سمت تهیه و تدوین بودجه های سالانه بر اساس برش های سالانه 
نیازهای  و  جدید  رویکردهای  با  که  هایی  شاخص  اساس  بر  برنامه 

واقعی شهروندان اجرا می شود حرکت کنیم.
نقش  را  توسعه  سوم  برنامه  در  تهران  شهرداری  نقش  آریازند 
تسهیل گری دانست و افزود: در برنامه سوم ، شهرداری تهران نقش 
تسهیل گری و ارشادی را بین سازمان های خدمات رسان  برعهده 

دارد و در آن از نظرات مناطق استفاده می شود .
همه  گفت:  سوم  برنامه  تدوین  اجرایی  ساختار  به  اشاره  با  وی 

اکنون ساختار اجرایی و اتفاقاتی که تا کنون در برنامه سوم رخ داده 
در آدرس tehran.ir.plak3  در دسترس و قابل مشاهده است.

قائم مقام معاونت برنامه ریری و توسعه شهری شهرداری تهران 
وضع  تحلیل  حوزه  در  مهمی  مسایل  سوم  توسعه  برنامه  در  گفت: 
فرابخشی  و  بخشی  تخصصی  های  کمیته  در  مؤثر  عوامل  و  موجود 

مطرح است.
وی نقش گروه های مختلف را در برنامه توسعه سوم مهم خواند 
و گفت: زنان، جوانان، رسانه ها در تدوین برنامه سوم نثش بسزایی 
خواهند داشت و ناکامی های برنامه های اول و دوم در برنامه سوم 

توسعه جبران خواهد شد.
قائم مقام معاونت برنامه ریری و توسعه شهری شهرداری تهران 
گفت: در برنامه توسعه سوم برنامه ها و تجارب شهرداری تهران در 
سطح جهانی و یا تجربیات سایر کشورها و حتی مقایسه منطقه ۴ با 

سایر کلانشهرها دیده شده است.
آریا زند ضمن تقدیر از اقدامات منطقه ۴ در برنامه توسعه سوم 
گفت: منطقه ۴ باید تلاش کند تا در برنامه سوم توسعه شهری سهم 
جانبه  همه  توسعه  برای  خوبی  فرصت  این  و  دهد  افزایش  را  خود 

محلات این منطقه است.
وی با بیان اینکه بخشی از راه حل های توسعه در دل پروژه های 
در دست اقدام است افزود: تجارب بومی و حتی پروژه های در دست 

اقدام می تواند در تدوین برنامه سوم مؤثر باشد. 
کارایی  بحث  سوم  توسعه  برنامه  پنجم  فاز  در  کرد:  اضافه  وی 
هزینه پروژه ها و مدیریت بهینه بدهی ها است و می توانیم به این 
نتیجه برسیم که چه میزان از درآمدهای پایدار شهرداری تهران خرج 

حقوق، نگهداشت شهر و یا مبنای طرح های توسعه ای باشد .
قائم مقام معاونت برنامه ریری و توسعه شهری شهرداری تهران 
با اشاره به فاز ششم توسعه گفت: در برنامه توسعه سوم شاخص های 
عملکردی و عملیاتی و بودجه سالیانه دیده شده است و تلاش می 

کنیم تا مبنای بودجه سال ۹8 باشد.

موضوع  گفت:  تهران  های شورای شهر  اولویت  به  اشاره  با  وی 
شهری،  معماری  حوزه  در  تخصصی  های  کارگروه  تقویت  و  حریم 
نوسازی بافت های فرسوده، فرهنگی اجتماعی و آسیب های اجتماعی 

از جمله اولویت های برنامه توسعه سوم است.
وی با اشاره به عقب ماندگی های منطقه ۴ در مقایسه با غرب 
تهران گفت: برنامه سوم توسعه به دنبال ایجاد توازن و برابری های 

اجتماعی شمال با جنوب و غرب با شرق است .
شرق  های  زیرساخت  کنیم  تلاش  باید  کرد:  نشان  خاطر  وی 
تهران به استانداردهای لازم برسد و سهم محلات از پروژه ها مشخص 

شود.
کارکنان  و  مدیران  امروز  زحمات  کرد:  امیدواری  ابراز  زند  آریا 
منطقه ۴ می تواند نتیجه خوبی در کامیابی شهروندان و آینده تهران 

باشد و به توسعه همه جانبه محلات این منطقه منجر شود.
در ادامه این نشست سید علیرضا حسینی شهردار منطقه ۴ با 
سوم  توسعه  برنامه  در  شغلی  خبرگان  و  کارشناسان  نقش  به  اشاره 
گفت: شهرداری تهران هم اکنون به دنبال ایجاد تحولات اساسی در 

محلات شهر تهران است.
عمومی  های  مشارکت  جلب  با   ۴ منطقه  شهرداری  افزود:  وی 
نقش  نمودن  رنگ  پر  دنبال  به  ذینفعان  کمیته  قالب  در  شهروندان 

شهروندان در توسعه شهر است.
و  های خدماتی  سرانه  ناعادلانه  توزیع  از  انتقاد  حسینی ضمن 
اجتماعی و فرهنگی در سال های گذشته در منطقه ۴ گفت: متاسفانه 
این  و  است  نشده  به منطقه ۴  توجه چندانی  در سال های گذشته 
منطقه از لحاظ سرانه های فرهنگی و اجتماعی در مقایسه با مناطق 

غربی دارای کمبودهای بسیار زیادی است.
توسعه  برنامه  در  نیز  شورایاران  کرد:  تصریح   ۴ منطقه  شهردار 
سوم شهر تهران می توانند با ارایه نقطه نظرات و پیشنهادات خود با 
بهره گیری از کارگروه های تخصصی شهرداری تهران را در آبادانی 

محلات یاری نمایند.

معاون امور شهری و محیط زیست شهرداری 
منطقه 6 خبر داد؛

استفاده از ربات پرچم زن ایمني در 
قلب پایتخت

زیست  محیط  و  شهری  امور  معاون 
از  گیری  بهره  به  اشاره  با   6 منطقه  شهرداری 
های خدمت  فعالیت  در  ایمنی  زن  پرچم  ربات 
رسانی قلب پایتخت گفت: براي اولین بار فعالیت 
 ، جداول  شستشوي  نظیر  شهري  خدمات  هاي 
لایروبي انهار در خیابان هاي اصلي با استفاده از 
ربات هاي همکار به عنوان ربات هاي پرچم زن 

انجام مي شود. 
در  خدامی  افشین  امتیاز،  گزارش  به 
ادامه توضیح داد: هشدار به خودروهاي عبوري 
در مسیرهایي که عملیات هاي خدمات شهري 
در حال انجام است از الزامات ایمني حین کار 
این  از  پیش  مهم  این  که  شود  می  محسوب 

توسط  نیروهاي انساني صورت می گرفت.
ربات  جایگزیني  با  داد:   ادامه  خدامی 
کارگران،  ایمني  حفظ  بر  علاوه  زن،  پرچم 
ضریب ایمني عملیات  نیز افزایش یافته است 
شاخص  المان  عنوان  به  ها  ربات  این  که  چرا 
فاصله  از  را  تواند خودروها  ، مي  توجه  قابل  و 
موقع  به  العمل  عکس  تا  کند  مطلع  مناسب 

دهند. انجام 
زیست  محیط  و  شهری  امور  معاون 
ایمنی  افزایش  شهرداری منطقه 6 تصریح کرد: 
در خدمت رسانی و کاهش حوادث حین کار از 
فعالیت  انجام  در  تهران  شهرداری  های  اولویت 

های روزانه خود است.

مدیرعامل مترو تهران اعلام کرد؛
تغییر چهره ایستگاه های مترو تهران

و  تهران  شهری  راه آهن  شرکت  مدیرعامل 
خروجی  ورودی،  سازه های  بازنگری  از  حومه، 
مترو که تناسبی با جایگاه ایستگاه ها در شهر و 

بافت پیرامون آن ندارند، خبر داد.
علی امام با اشاره به اینکه هر ایستگاه مترو 
ایستگاه ها  اظهار کرد:  دارد،  حداقل دو ورودی 
میانگین  طور  به  ورودی،  های  سازه  بر  علاوه 
نیز هستند که در  دارای ۴ سازه هواکش دیگر 
و  اشغال  را  توجهی  قابل  فضاهای  زمین  سطح 
نمود ویژه ای در سطح شهر دارند. در حالی که 
در بسیاری از کشورهای دنیا سازه های کم حجم 
و متناسب با محیط شهری تعبیه شده است که 
عملا نه تنها مشکل تملکی کمتری داشته، بلکه 
در هماهنگی با محیط اطراف، همگونی مناسبی 

با سطح شهر دارند.
و  بصری  زیبایی  ایجاد  برای  افزود:  وی 
از  باید  شهری  فضای  از  حداکثری  بهره وری 
و  کنیم  استفاده  نیز  کشورها  دیگر  تجارب 
با  فکرهایی  اتاق  و  ها  کارگروه  تشکیل  با 
و  معماری  مترو،  خبره  کارشناسان  حضور 
بهره  جدید  اجرایی  روش های  از  شهرسازی، 

برد. خواهیم 
راه آهن  شرکت  مدیرعامل  گفته  به 
جدید  دوره  در  حومه،  و  تهران  شهری 
ها  طرح  بروزرسانی  منظور  به  مدیریتی، 
جهانی  دستاوردهای  آخرین  از  استفاده  و 
کشور،  شرایط  با  ها  آن  سازی  متناسب  و 
تغییر  اعمال  زمینه های  در  متعددی  مباحث 
ایستگاه ها،  معماری  اجرا،  روش های  در 
مباحث  برداری،  بهره  ناوگان،  تجهیزات، 
قالب  در   ... و  سرمایه گذاری  اقتصادی، 
دستور  در  مختلف  تخصصی  کارگروه های 
نقاط  باید  که  است  انجام  حال  در  و  کار 
و  بسنجیم  را  موجود  شرایط  ضعف  و  قوت 
آینده  طرح های  در  را  پتانسیل  و  فرصت ها 

کنیم. لحاظ 

معاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی:
شناسایی ۸۰ هزار همپوشانی بیمه ای

معاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی، از 
شناسایی 8۰ هزار همپوشانی بیمه ای با صندوق 
های دیگر خبر داد و گفت: حذف این افراد در 

دستور کار قرار دارد.
که  افرادی  خصوص  در  زدا  محمدحسن 
های  بیمه  از  اجتماعی  تامین  بیمه  بر  علاوه 
است  مدتی  گفت:  کنند،  می  استفاده  نیز  دیگر 
که عملیات شناسایی این افراد آغاز شده است و 
تاکنون مشخص شده که تعدادی از بیمه شدگان 

ما از دو نوع بیمه استفاده می کنند.
ای  بیمه  همپوشانی  هزار   8۰ گفت:  وی 
سایر  با  اجتماعی  تامین  شدگان  بیمه  میان 
صندوق های دیگر شناسایی شده که بر اساس 
برنامه ریزی های انجام شده قصد داریم نسبت 
به خروج آنها از یکی از بیمه ها و رفع همپوشانی 

اقدام کنیم.
اجتماعی  تامین  سازمان  ای  بیمه  معاون 
همپوشانی  که  افراد  این  به  هنوز  کرد:  تاکید 
بیمه ای آنها در سامانه آماری ما ثبت شده است 
اطلاعی نداده ایم و پس از شناسایی دقیق برای 
انجام خواهیم  را  اقدامات لازم  آنها  خارج شدن 

داد.
از همپوشانی  بخشی  اینکه  به  اشاره  با  زدا 
است،  عشایر  و  روستاییان  صندوق  با  ای  بیمه 
های  صندوق  شدن  مشخص  محض  به  گفت: 
افراد علاوه بر تامین اجتماعی  بیمه ای که این 
اعلام  در آن عضویت دارند، به صندوق مربوطه 

خواهیم کرد.
اجتماعی،  تامین  سازمان  ای  بیمه  معاون 
انجام شده  اقدامات  آخرین  مورد  در  همچنین 
گفت:  نیز  ساختمانی  کارگران  بیمه  مورد  در 
از  بیش  کنون  تا  شده  انجام  اقدامات  براساس 
بیمه  از  که  اند  شده  شناسایی  نفر  هزار   ۱۰۰
در  اما  میکنند  استفاده  ساختمانی  کارگران 
سازمان  که  نیستند  کار  به  مشغول  حرفه  این 
آنها  بیمه  حذف  به  نسبت  اجتماعی  تامین 

اقدام کرده است.
اجتماعی  تامین  سازمان  ای  بیمه  معاون 
افزود: با حذف افراد سوء استفاده گر، زمینه بیمه 
افراد دارای شرایط  و همچنین خدمات رسانی 
خواهد  فراهم  شدگان  بیمه  سایر  به  تر  مناسب 

شد.

توسعه و ترویج مسئولیت های اجتماعی 
کارخانجات سطح منطقه21

از  جمعی  همراهی  با  منطقه۲۱  شهردار 
صورت  به  منطقه  این  شهری  ارشد  مدیران 
کارخانجات،  از  پنجشنبه  روزهای  در  مستمر 
در  موجود  تولیدی  کارگاه  و  صنعتی  مراکز 
عمل  به  بازدید  پایتخت  غربی  ورودی  محدوده 

می آورند.
این  شهردار  رحمانی  امتیاز،  گزارش  به 
شرکت  تولید  »خط  از  بازدید  ضمن  منطقه 
با  مشترک  نشست  و  دارو«  سینا  داروسازی 
گفت:  مجموعه  این  مدیره  هیات  و  مدیرعامل 
های  مسئولیت  بیشتر  هرچه  ترویج  و  توسعه 
اجتماعی کارخانجات گامی موثر در ایجاد شهری 

پویا است.
وی در همین خصوص افزود: برون سپاری 
سازگار  و  آبی  کم  به  مقاوم  های  گونه  »کاشت 
خطیر  وظیفه  همچنین  و  ایران  هوای  و  آب  با 
و  کارخانجات  پیرامون  سبز«  فضای  نگهداشت 
منطقه۲۱  شهری  مدیریت  هماهنگی  با  صنایع 
مابین  فی  بیشتر  تعلق  حس  ایجاد  بر  علاوه 
سرانه  افزایش  به  شهرداری  و  تولیدکنندگان 
فضای سبز شهری و تلطیف هوای پایتخت کمک 

ویژه ای خواهد کرد.
رحمانی در خاتمه یادآور شد: مبحث مهم 
و  با همیاری  مبدا«  از  »تفکیک پسماند خشک 
همراهی کارخانجات و صنایع موجود در محدوده 
منطقه۲۱ با شتاب بیشتری پیش خواهد رفت و 
را  پایتخت  غربی  ورودی  شهری  زیست  محیط 

متحول خواهد ساخت.

تحقق 173 درصدی درآمد نقد منطقه 13
شهردار منطقه ۱3 از تحقق ۱۷3 درصدی 
درآمد نقد منطقه در سه ماهه اول سال جاری 
خبر داد و گفت : این منطقه در پهنه ب توانست 

رتبه اول را کسب کند.
زاده،  رحمان  مرتضی  امتیاز،  گزارش  به 
نقد منطقه  اینکه درآمد  بیان  با  شهردار منطقه 
درصد   ۱۷3 میزان  به  ماه  خرداد   ۲۴ تاریخ  تا 
تأکیدات  راستاي  در  گفت:  است  شده  محقق 
شهردار محترم تهران در وصول به موقع درآمدها 
و منابع،شهرداری منطقه ۱3 با برگزاری جلسات 
اتخاذ تدابیری نسبت  مستمر کمیته درآمدی و 
از  جاري  سال  بودجه  مصوب  درآمد  تحقق  به 

طریق پیگیري کدهاي درآمدي اقدام می کند.
کمیته  جلسات  برگزاری  به  اشاره  با  وی 
درآمدی به صورت مستمر افزود:در این جلسات 
کمیته   اعضای  حضور  با  هفتگی  صورت  به  که 
چهارگانه،  نواحی  مالی،  های  حوزه  از  متشکل 
درآمد ، مشارکت ها، املاک ، حقوقی و اجرای 
عملکرد  بررسی  ضمن  شود،  می  برگزار  احکام 
درآمدی ، تصمیم گیری و برنامه ریزی لازم برای 

تحقق و افزایش درآمد صورت می گیرد.
به  توجه  با  داشت:  اظهار  زاده  رحمان 
شناسایی ظرفیت های منطقه به ویزه در زمینه 
گردشگری،پیگیری مضاعفی برای وصول درآمد 
در  پروژه های موجود  براساس  تعهد شده  های 

منطقه انجام می شود

ایجاد »پهنه فرهنگی رودکی« در بافت 
هنری ، تاریخی و فرهنگی شهر تهران 

اجتماعی  و  فرهنگی  کمیسیون  رییس 
شورای اسلامی شهر تهران صبح امروز در نشست 
سیاست گذاری پهنه فرهنگی رودکی و افتتاح دفتر 
تسهیگری منطقه ۱۱ بر لزوم توجه به نظرات مردم 

و جنبه های اجتماعی طرح تأکید کرد.
به گزارش امتیاز ، نشست شورای سیاست 
گذاری پهنه فرهنگی و اجتماعی رودکی به مناسبت 
افتتاح دفتر تسهیلگری با حضور حق شناس رییس 
اسلامی  شورای  اجتماعی  و  فرهنگی  کمیسیون 
شهر تهران ، ضرغامی رییس سازمان زیبا سازی، 
آبادیان شهردار منطقه ۱۱، رحمان زاده مدیر عامل 
شرکت توسعه فضاهای فرهنگی، ابوالحسنی مدیر 
کل مطالعات معاونت اجتماعی و فرهنگی و جمعی 
از معاونین شهرداری منطقه ۱۱ و مشاوران طرح در 
محل ساختمان ناحیه یک برگزار شد. حق شناس 
پیرایش شهری در محدوده پهنه فرهنگی رودکی و 
پیاده راه شهریار را برای شناخت فضاهای با ارزش 
تاریخی ، میراثی و هنری حائز اهمیت دانست و 
گفت: نگاه اصلی ما به عنوان نقطه عطف کانونی 
پهنه رودکی  و گذرهایی است که در این پهنه وجود 
دارند.او همچنین با بیان این که بوستان دانشجو 
یکی از محورهای مهم طرح است ؛ وجود معضلات 
اجتماعی در این بوستان و نیز دستفروشان و بساط 
دسترسی  که  دانست  هایی  آسیب  از  را  گستران 
مردم عادی را به بخش هنری تئاتر شهر با اختلال 
رو به رو و مشکلات جدی برای اصناف قانونی ایجاد 
و  کرده است.به گفته رییس کمیسیون فرهنگی 
به  با توجه  اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران 
ویژگی های موجود در پهنه فرهنگی رودکی گذر 
کتاب، گذر صنایع دستی، گذر نمایش، گذر ساز و 
نوا و گذر کودک به لحاظ جغرافیایی و موضوعی با 
طرح مرتبط است که باید به آن ها پرداخته شود. 
همچنین نصراله آبادیان شهردار منطقه ۱۱ با اعلام 
افتتاح رسمی دفتر تسهیلگری در محل ساختمان 
ناحیه یک واقع در خیابان نوفل لوشاتو، از پاکسازی 
ساختمان گیتا شناسی خبر داد و گفت: ساختمان 
تاریخی فلسفه و حکمت نیز در محدوده طرح پهنه 
فرهنگی رودکی هم اکنون در حال پیرایش است 
و به زودی مرمت خواهد شد. شهردار منطقه ۱۱ 
با بیان اهمیت پیرایش محیطی و جداره های با 
اولویت گذرهای اصلی و فرعی ، بر ضرورت بازنگری 
کالبدی و مبلمان و ... در پارک دانشجو تأکید کرد 
و افزود: همزمان با اجرای پروژه رودکی، عملیات 
اجرایی باز آفرینی بوستان دانشجو آغاز خواهد شد 
. وی خاطر نشان کرد: با برنامه ریزی های انجام 
شده در معاونت خدمات شهری شهرداری تهران ، 
همکاری مناطق ۱۱و 6 و با حضور ضابط قضایی تا 
۲ هفته آینده معضل بساط گستری در محور ولی 
عصر )عج( به طور کامل رفع می شود و طرحی 
نظیر خیابان ۱۵ خرداد دراین محور انجام می شود 
انتظامی و شهرداری  با استقرار دائمی نیروی  که 
مسئله دستفروشان و معضلات ناشی از آن مرتفع 

می شود.
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